



REMOJI

Black Diamond

North America: Black Diamond Equipment, Ltd. 2084 East 3900 South Salt Lake City, UT 84124

Europe: Black Diamond Equipment AG Hans-Maier-Straße 9 6020, Innsbruck, Austria

BlackDiamondEquipment.com

© Black Diamond Equipment, Ltd. 2017

M13080_A

	MAX	MIN
LUMENS	100 lm	4 lm
DIAMETER	6 m	2 m
BURNTIME	10 h	100 h
WEIGHT	122 g	

This product is protected by one or more of the following patents: US6249089B1, US6621225B2, US6650066B2, EP1120018B1, EP1206168B1. Other patents pending.

[EN]

INSTRUCTIONS FOR USE REMOJI LED LANTERN

IMPORTANT: Follow all instructions carefully. Any modifications of this product will void the warranty. Misuse of the lantern may cause the user harm.

BATTERY - RECHARGEABLE LITHIUM-ION

- Your battery life will vary depending upon these factors:
- "Recovery time" or time when lantern has not been on.
- Temperature.
- Lantern settings used.
- A full charge is needed to achieve maximum burn time!

USE / MODES (see accompanying illustrations) BATTERY METER

Instructional diagrams for ReMoji lantern: 3:00 h charging, COLOR, COLOR CYCLE, STOP COLOR CYCLE, DIM, STROBE, LOCK, UNLOCK, and safety warnings (IPX4, temperature, fire, etc.).

When the lantern is powered on, the battery meter on the front will show for 3 seconds:

- Green: > 50% power
Orange: 25-50% power
Red: < 25% power

The power remaining reflects the lantern's current setting and mode. To extend battery life, use the dimming feature.

CHARGING THE REMOJI

Use the included USB cable to charge the ReMoji with any USB power supply—a wall plug, computer or car outlet.

- Connect the micro USB end of the cable to the charging port. Connect the cable to a USB compatible wall plug, a computer USB port or a USB car outlet.
Charge the battery for 3 hours.

- Indicator light:
FLASHING GREEN = Charging.
RAPIDLY FLASHING GREEN = Top off charge.
SOLID GREEN = Charge Complete. Green indicator light will turn off after two hours.
ORANGE = Error. Temperature or voltage is out of range.

STORAGE AND TRANSPORTATION (see accompanying illustrations)

CARE AND MAINTENANCE (see accompanying illustrations)

WARNINGS

- A responsible adult must supervise use by children

under the age of 12

- Do not stare directly into the beam or shine it directly into others' eyes. Intense light can damage your eyes or the eyes of those around you. Black Diamond Equipment is not responsible for the consequences, whether direct, indirect or accidental, or for any other type of damage arising or resulting from the use of its products. You are responsible for your actions and activities and for any consequences that may result from them.

LIMITED WARRANTY

We warrant for one year from purchase date and only to the original retail buyer (Buyer) that our products (Products) are free from defects in material and workmanship. For lighting products, our warranty is for three years. If Buyer discovers a covered defect, Buyer should return the Product to the place of purchase. In the event that this is not possible, return the Product to us at the address provided. The Product will be repaired or replaced at our discretion. That is the extent of our liability under this Warranty and, upon expiration of the applicable warranty period, all such liability shall terminate. We reserve the right to require proof of purchase for all warranty claims.

Warranty Exclusions:

We do not warranty Products against normal wear and tear (such as ski edge cuts and abrasions, outsole wear, etc.), unauthorized modifications or alterations, improper use, improper maintenance, accident, misuse, negligence, damage, or if the Product is used for a purpose for which it was not designed. This Warranty gives you specific rights, and you may also have other rights which vary from state to state. Except for expressly stated in this Warranty, we shall not be liable for direct, indirect, incidental, or other types of damages arising out of, or resulting from the use of Product. This

Warranty is in lieu of all other warranties, express or implied, including, but not limited to, implied warranties of merchantability or fitness for a particular purpose (some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages or allow limitations on the duration of an implied warranty, so the above exclusions may not apply to you).

This Black Diamond product meets the requirements of the EMC (electromagnetic compatibility) Directive 2004/108/EC and the RoHS Directive 2011/65/EU.

Declaration of Conformity: The Declaration of Conformity for this product may be viewed at http://blackdiamondequipment.com/DOC

NOTE: This product has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This product generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If the product does cause harmful interference to radio, television, cell phone or avalanche beacon reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Increase the separation between the product and receiver.
- Turn the product off or to a different setting.

Industry Canada ICES-003 Compliance Label: CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

Utilisez le câble USB inclus pour charger la ReMoji à l'aide de n'importe quelle alimentation USB — prise murale, ordinateur ou chargeur auto.

- Connectez la microfiche USB du câble au port de charge de la lanterne.
Connectez le câble à une prise murale compatible USB, au port USB d'un ordinateur ou au port USB d'une voiture.
Chargez la pile durant 3 heures.

Témoin lumineux :

VERT CLIGNOTANT = Charge en cours
VERT CLIGNOTANT RAPIDEMENT = Charge d'appoint

VERT FIXE = Charge terminée. Le témoin lumineux vert s'éteint au bout de deux heures.

ORANGE = Erreur. La température ou la tension dépasse ses valeurs limites.

STOCKAGE ET TRANSPORT (Voir les illustrations jointes)

PRÉCAUTIONS D'UTILISATION ET ENTRETIEN (Voir les illustrations jointes)

AVERTISSEMENTS

- Toute utilisation du présent produit par des enfants de moins de 12 ans doit s'effectuer sous la surveillance d'un adulte responsable.
Ne pas fixer directement le faisceau lumineux ni le braquer directement dans les yeux d'autres personnes. L'intensité lumineuse peut endommager vos yeux ou les yeux des personnes qui vous entourent. Black Diamond Equipment décline toute responsabilité quant aux conséquences directes, indirectes ou accidentelles, ou quant à tout autre type de dommage découlant ou résultant de l'utilisation de ses produits. Vous êtes responsable de vos actes et de vos activités ainsi que de toutes conséquences pouvant en résulter.

LIMITES DE GARANTIE

Nous garantissons pour une durée de un an à partir de la date d'achat et seulement à l'acheteur d'origine (Acheteur) que nos produits (Produits) sont exempts de défauts de matériau et de fabrication. Pour les lanternes, notre garantie est de trois ans. Dans le cas où l'acheteur découvrirait un vice caché, l'acheteur devra renvoyer le Produit à l'adresse d'achat. Si cela n'est pas possible, renvoyez-nous le Produit à l'adresse indiquée. Ce Produit sera réparé ou échangé gratuitement. L'étendue de notre responsabilité se limite à la présente Garantie et prend fin au terme de la période de garantie applicable. Nous nous réservons le droit d'exiger une preuve d'achat pour toutes les demandes d'application de la Garantie.

Exclusions de garantie :

Sont exclus de cette Garantie l'usure normale du Produit (rayure et abrasion des carres, usure des semelles, etc.), les modifications ou les transformations non autorisées, l'utilisation incorrecte, l'entretien inadéquat, les accidents, l'emploi abusif, la négligence, les dommages, ou l'utilisation du Produit à des fins pour lesquelles il n'a pas été conçu. La présente Garantie vous confère des droits spécifiques et ne fait pas obstacle à l'application de la garantie légale prévue par le Code Civil. À l'exception des clauses expressément décrites dans la présente Garantie, nous déclinons toute responsabilité en cas de dommages directs, indirects, accessoires, ou autres types de dommages découlant ou résultant de l'utilisation du Produit. La présente Garantie exclut toute autre garantie, explicite ou implicite, notamment, mais non limitativement, toute garantie de qualité marchande ou d'adaptation à un usage particulier (certains États/juridictions n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation de dommages accessoires ou consécutifs ni la restriction de garantie implicite. Par conséquent, les exclusions mentionnées ci-dessus peuvent ne pas vous concerner).

Cette produit Black Diamond répond aux exigences de la Directive CEM (compatibilité électromagnétique) 2004/108/EC et le Directive RoHS 2011/65/EU. Industrie Canada ICES-003 Étiquette de Conformité: CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

Déclaration De Conformité : La Déclaration de Conformité concernant le présent produit est consultable sur http://blackdiamondequipment.com/DOC

[FR]

NOTICE D'UTILISATION LANTERNE À LEDS REMOJI

IMPORTANT : Suivez attentivement l'ensemble des instructions. Toute modification du présent produit entraîne l'annulation de la garantie. Une mauvaise utilisation de la lanterne peut être nocive pour l'utilisateur.

BATTERIE LITHIUM RECHARGEABLE

La durée de vie de vos piles dépend des facteurs suivants :

- Le "temps de récupération" c'est-à-dire le temps durant lequel la lampe reste éteinte.
La température.
Les réglages d'intensité utilisés.
Pour obtenir une autonomie maximale, il est nécessaire de recharger complètement la lanterne!

UTILISATION / MODES (Voir les illustrations jointes)

VOYANT D'ÉTAT DES PILES

Lorsque le mode d'éclairage est activé, le voyant lumineux sur la partie latérale de la lanterne indique l'état des piles pendant trois secondes :

- Vert : > 50 % d'énergie disponible
Orange : 25-50 % d'énergie disponible
Rouge : < 25 % d'énergie disponible

L'énergie disponible indiquée correspond au mode et au réglage momentanément sélectionnés sur la lanterne. Pour augmenter l'autonomie de votre lampe lanterne, utilisez le variateur d'intensité.

POUR CHARGER LA REMOJI

